
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 24.01.2023 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 

Line Pelby, Susanne Nistrup, Nicolai Zimling Fich, Therese 

Hasberg Avril, Karina Dybro, Dorthe Hecht, Lene Høyer, Gitte 

Andersen, Jan Bakmand, Tina Hovmand 

 

AFBUD: Nadja Stæhr Fischer, Dorthe Hecht, Frederik Weltzer  

MØDENR.: 5 – skoleåret 22-23  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

 

Godkendelse af referat af ordinært møde d. 29. november 2022 – godkendt. 

 

3. Meddelelser 

Formand: 

Ingen meddelelser. 

 

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen: 

Ingen meddelelser. 

 

Skoleleder: 

Omstrukturering på rådhuset med virkning pr 1.1.2023. Der er 13 centre.  

National trivselsmåling gennemføres i februar og marts. Der er sendt info til forældre. 

I 2024 er det Tårnbygårdsskolen, der får kunstprojekt bevilliget i samarbejde med en kunstner. 

Vi kan selv finde kunstner. Men det skal kunne tænkes ind i vores ramme pædagogisk og 

arkitektonisk. Eleverne skal inddrages i projektet. Der nedsættes et udvalg, hvor SB også er 

repræsenteret. 

Vi er færdig med statusmøderne i næste uge. Møderne opleves gode og brugbare.  

Trivselssamtaler med lærere og pædagoger går i gang i februar, og dermed er vi i gang med 

næste skoleårs planlægning.  

 

Vi har nu 95 elever indskrevet på skolen. Vi har midlertidig fået tildelt ekstra 

pædagogressourcer indtil sommerferien.  

 

4. Høringssvar på Børnepolitik 

Skolebestyrelsen er blevet udbedt et høringssvar om Tårnby Kommunes Børne- og ungepolitik 

 

Se vedhæftede bilag. 

 

Bilag: Udkast til Sammenhængende Børne- og Ungepolitik 2023 – 2025. 



TÅRNBY KOMMUNE 
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 Ændringsoversigt Sammenhængende Børne og Ungepolitik 2023 

 Høringsskabelon - Sammenhængende Børne- og Ungepolitik 2023 

 

I den nye sammenhængende Børne-og ungepolitik læses positivt, at alle børn rummes og skal 

tilgodeses.  Skolelederen sammenskriver udkast til høringssvar ud fra kommentarerne. 

 

5. Flytning af sommerfesten 

Personalet anmoder skolebestyrelsen om det ville være muligt at flytte årets sommerfest til en uge 

tidligere. 

 

Beslutning – tages på næste møde.  

 

6. Projekt om udeliv for udskolingsbørn 

Skolen har modtaget bekræftelse på, at Nordea fond’en ønsker at støtte vores projekt om et udemiljø til 

klubbens ældste børn. 

 

Status og videre proces: Der skal indhentes tilbud, der skal sendes til Center for Skole og Fritid. Der er 

meget arbejde for skolen i projektet.  

 

Projektet om kunstgræs var for dyrt, og derfor forkastes det for nu.  

 

7. Forretningsorden 

Forretningsorden er redigeret efter skolebestyrelsens input 

 

Godkendelse 

 

Mødekalenderen: Budget kan vælges til forplejning på møderne. Der tages stilling år for år til, hvordan 

det skal være. 

 

Bilag: Udkast til forretningsorden. 

 

 

8. Fælles FRO-møde 

Der er inviteret til fælles FRO-møde d. 2. februar. 

 

Overblik over deltagelse: Vi er godt repræsenteret til FRO-mødet.  

 

 

9. Eventuelt 

Info fra personalet: Der er koldt i klubben. Der er ned til 13-18 grader. Vinduerne trænger til 

udskiftning, og det er planen, at de skal udskiftes og er øverst på skolens liste. Formanden 

kontakter Center for by miljø og klima.  

 

Der er påskefrokost (julefrokost) d.21/3 i forbindelse SB-mødet.  


